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INTERPELACJA 
Dotyczy: Bezpieczeństwo ruchu drogowego na aleja Kościuszki  

 Szanowna Pani Prezydent, 

Mieszkańcy aleja Kościuszki na odcinku między ul. Andrzeja Struga a al. Mickiewicza regularnie skarżą się na 
kierowców przekraczających dozwolone limity prędkości, co szczególnie dotkliwe jest dla użytkowników 
przejścia dla pieszych na wysokości numeru 55, gdzie kierowcy nie zachowują wymaganej przepisami 
szczególnej ostrożności i nie ustępują pierwszeństwa pieszym. Dotkliwe jest to szczególnie poza godzinami 
szczytu. Wyższa od dozwolonej prędkość powoduje też nadmierny hałas, a przypadki jej przekraczania są 
powszechne w godzinach wieczornych oraz nocnych. 

Niniejszym, proszę o: 

• informację jakie działania podejmie Miasto, by poprawić bezpieczeństwo ruchu drogowego na tym 
odcinku aleja Kościuszki 

• zbadanie poziomu przekraczania dozwolonej prędkości na tym odcinku ze szczególnym 
uwzględnieniem okolic w/w przejścia dla pieszych oraz przesłanie wyników badań do mojej 
wiadomości  

• informację, w których lokalizacjach i w jakich datach prowadzono pomiary prędkości w latach 2023 
oraz 2024, a także syntezę wyników tychże badań – w szczególności o informację jaki odsetek 
kierowców przekraczał dozwoloną prędkość.  

 Z wyrazami szacunku, 
       Kosma Nykiel 




